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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:407 Polisyrkets attraktivitet

Trots regeringens löften om fler poliser är polistätheten lägre i dag än för tio år 
sedan, och den svenska polistätheten är bland de lägsta i EU. I dag står var 
femte plats på polisutbildningen tom. Polisyrket är ett av de mest hedersamma 
yrken man kan välja och borde också avlönas därefter. Höjs inte attraktiviteten 
för polisyrket kommer målet om 10 000 fler polisanställda att bli svårt att nå. 

Regeringen kan här och nu såklart skylla på pandemin, men problemet med 
tomma platser och avhopp från polishögskolan fanns redan före pandemin. 

Därför önskar jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

 Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta för att höja attraktiviteten för 
polisyrket?

………………………………………

Magdalena Schröder (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-11
Besvaras senast
2020-11-18 kl. 12.00


